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Vestland Arbeiderparti 

 
PROTOKOLL 

Årsmøtet 2025 
 

 

Til stede:  146 utsendinger ved møtets begynnelse  

 

Dato: 

  

1. og 2. mars 2024 på Terminus Hotell, Bergen  

 

 

SAK 1     ÅPNING 
 

 Kulturinnslag v/ Sondre Borgunds sekstett fra Griegakademiet 
 

 a)  Minnetale ved Marte Mjøs Persen 

 

 b)  Åpningstale ved Marte Mjøs Persen 

 

 c)  Godkjenning av fullmakter og fullmaktsendringer. 

     Det var ved møtets start 146 delegater med stemmerett. 

 

Vedtak: Fullmaktene godkjent. 
 

SAK 2 ARBEIDSORDNING FOR MØTET 

  

 Vedtak: Arbeidsordningen godkjent. 

 

 

SAK 3 KONSTITUERING 

 
 Valg av: 

 

 a)   2 dirigenter:     

   Sara-Marie Horsevik og Torgeir Næss ble enstemmig valgt. 

 

b) 2 sekretærer:  

Inge Degnepoll og Elisabeth Refvik ble enstemmig valgt. 

 

 c)   Redaksjonskomite: 

  

Siri Sandvik - leder   Stad/styret 

Benjamin Jakobsen   Askøy/styret 

Even Sørland    Bergen 

Noah Sellevoll   AUF 

Karianne Alette Torvanger  Kinn 

Inger Christin Hystad Barane  Stord  

Fauzia Hussain-Wiik   Bergen 

Kamilla Kleppe   Fedje 

Richard Storevik   Bergen 

Nils Petter Støyva   LO 

Per Harald H. Löfgren Johansen Kvinnherad 

Anette Stegegjerdet Norberg  Luster 

 

Vedtak:  Enstemmig valgt. 
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d) Teljekorps: 

 

Joril Christensen - leder   Bergen 

Vidar Solvi    Ullensvang 

Janne Reppen    Lærdal 

Arild Grimstad    Bergen 

Oscar Bergheim    Kinn 

 

 Vedtak:  Enstemmig valgt. 

 

 

Leder av Fri Vestland, Torgeir Toppe, holdt en hilsningstale til årsmøtet. 

 

SAK 4 INNKOMNE FORSLAG 

 

Det var kommen inn 222 forslag til årsmøtet (vedlagt protokoll).  

 

Ordet hadde: Jannicke Clarke 

 

Jannicke Clarke opprettholdt forslag 100 og ba om at det ble oversendt 

redaksjonskomiteen. 

 

Styrets innstilling til behandling av forslagene: 

 

Oversendes styret: 60, 72, 159 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. 

 

Oversendes Landsmøtet: 1 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. 

 

Oversendes fylkestingsgruppen:  

16, 162, 163, 167, 171, 172, 173, 177, 179, 180, 192, 193, 194, 198, 199, 202, 203, 204 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. 

 

Oversendes stortingsgruppen: 129 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. 

 

Oversendes politisk ledelse i departementet: 3 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. 

 

Avvises: 100, 218, 222 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt for 218 og 222. Forslag nr 100 ble oversendt 

redaksjonskomiteen. 

 

Oversendes redaksjonskomiteen: 

2, 4-15, 17-59, 61-71, 73-99, 101-128, 130-144, 147-158, 160-161, 164-166, 168-170, 

174-176, 178, 181-191, 195-197, 200-201, 205-217, 219-221 

Vedtak: Styrets innstilling vedtatt. I tillegg ble forslag 100 oversendt redaksjonskomiteen. 

 

Forslag nr. 145 og 146 skulle ikke vært sendt inn, og er trukket. 
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SAK 5 DEN POLITISKE SITUASJONEN 

 v/ Kulturminister Lubna Jaffery 

   

SAK 6 POLITISK ORDSKIFTE 

 

Ordet hadde:  Eigil Knutsen, Hans-Kristian Ringkjøb, Amund Velure, Anette Torvund, 

Stian Lien, Henriette Madel Mori Lien, Eirunn Lothe Midtun, Marit Jensen Måkestad, 

Henrik Jorem, Nora Thorland, Trine Lindborg, Line Furubotn Storum, Leif-Erik 

Senneset, Benedicte Kragh, Karl Knapskog, Leif-Erik Senneset, Mina Sture Fredheim, 

Kamilla B. Karlsen, Per Harald H. Löfgren Johansen, Leif Jarle Espedal, Laila Oppedal, 

Berit Hornnes, Ove Farsund, Laila Oppedal, Ove Farsund, Arild Horsevik, Even Grønner, 

Alexandra Schonhowd Sørensen , Mina Sture Fredheim (2. gang), Marit Jensen 

Måkestad, Nina Bognøy, Pål Adrian Clausen Ryen, Jan Kr. Hetterud , Lisa Lunde, Ruben 

Håvik, Judith Kvåle, Sandra Kalland Tenud, Kasper Smedegård, Alex Olai Sjøthun, 

Sebastian Birkeland, David Marås, Marie-Helene Hollevik Brandsdal , Kasper Sæle , Siri 

Sandvik, Ole Flåm Svendsen, Marius Sætrevik, Elise Venes, Per Jarle Kosior Valvatne, 

Doris Myhre Christensen, Inga Margrethe Fagerbakke, Merete stamneshagen, Frida 

Hegranes Selvik, Inge Degnepoll, Knut Henning Grepstad, Michael Iversen , Sebastian 

Birkeland, Silje Ulveseth, Helena Haldorsen, Jostein Nygård, Jonny Gjerde, Eva Synnøve 

Hagewick Steigen, Rebekka B. Moldøen, June Gruer, Shirin Kvernes Khadoor, Sigurd 

Hystad Aakre, Haldor Hove, Linda Merkesdal, Marlene Pedersen, Øyvind Hardeland, 

Roald Aga Haug, Siv Aspeseter, Marius Sætrevik, Ole Flåm Svendsen (2. gang), Per 

Harald H. Löfgren Johansen, Pål Adrian Clausen Ryen, Sandra Kalland Tenud, Even 

Sørland, Jannicke Clarke , Marit Bjånes Bjørneklett, Anita Linda Pettersen Almskår, 

Rasmus L. Rasmussen, Haldor Hove, Line Furubotn Storum, Siv Aspeseter, Trine 

Lindborg 

 

 

Forslag fremmet i debatten, oversendt redaksjonskomiteen: 

Slette linje 847, forby utbygging av nye hyttefelt Michael 

Iversen  

Kvam 

Arbeiderparti 

Linjenummer 1149 - endre til "Å prioritere liv og 

helse først" 

Line 

Furubotn 

Storum 

Bjørnafjorden 

Arbeidarparti 

Linje 1154 Nytt kulepunkt "Klima og natur må 

vega svært tungt i bygging av alle 

samferdselsprosjekt" 

Line 

Furubotn 

Storum 

Bjørnafjorden 

Arbeidarparti 

Ønsker å opprettholde Forslag nr. 100 - og sende 

dette til red.kom 

Jannicke 

Clarke  

Askøy 

Arbeiderparti 

Endre kulepunkt linje 100 til "Auke rammer og 

tilskotsordningar som på enklare vis bidreg til at 

private kan gjennomføre gode energi og 

klimatiltak i eigen bustad." 

Line 

Furubotn 

Storum 

Bjørnafjorden 

Arbeidarparti 

Linje 1154 Nytt kulepunkt "Prioritere 

veivedlikehald og opprustning av eksisterande 

vegnett" 

Line 

Furubotn 

Storum 

Bjørnafjorden 

Arbeidarparti 

Endringsforslag linje 57 og 58. Fra eksisterende 

tekst til nye kulepunkt:  

 

* Sikre bedre implementering av NAVs rutiner og 

retningslinjer for oppfølging av sykemeldte. Dette 

gir en systematisering av sykefraværsarbeidet. 

 

* Jobbe for at det i større grad benyttes 

Eva Synnøve 

Hagewick 

Steigen 

Arbeiderpartiet i 

Bergen 
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egenmeldingsdager før sykemelding; gjerne i 

samarbeid med fastleger. 

Sak 34 frå Sunnfjord AP vert oppretthalden Ove Farsund Sunnfjord 

Arbeiderparti 

Forslag 86 i innkomne forslag som er oversendt 

redkom: UX Idrett og kultur l578: Vestland 

arbeiderparti foreslår i likhet med partiprogrammet 

nasjonalt, nemlig å fortsette arbeidet med å ta ned 

etterslepet på idrettsanlegg, og jobbe for at idretten 

har forutsigbare rammevilkår som stimulerer til 

nybygging og gi full og regelstyrt 

momskompensasjon til klubber som bygger 

anlegg. 

Linje 3479, 3480 og 3481 fra partiprogrammet.  

Vestland Arbeiderparti ber regjeringen (vurdere å) 

innføre en rentekompensasjonsordning for bygging 

av idrettsanlegg. Handlingsrommet til kommunar 

og fylkeskommunar har blitt mindre og desto 

viktigere er det med ordninger som garanterer 

fortgang for kostnadskrevende anlegg som for 

eksempel is og svømmeanlegg. Vestland 

arbeiderparti foreslår at større kostnadskrevende 

anlegg kan komme på en søkbar ordning som igjen 

sikrer at hele køen til spillemiddelordningen 

samlet sett går ned. 

Sandrino 

Arenas  

Arbeiderpartiet i 

Bergen 

Endre tekst på linje 1463 og 1464 - stryke "de 

veletablerte" 

Inga 

Margrethe 

Fagerbakke 

Stord 

Arbeiderparti 

Sak 114, ber redaksjonskomiteen ta stilling til saka Trine 

Lindborg 

Bjørnafjorden 

Arbeidarparti 

Linje 846: Oppretta ein kommunal og 

fylkeskommunal tilskuddsordning, for rydding av 

natur og strandrydding for plast og søppel. 

Espen 

Cornell 

Jacobsen 

Øygarden 

Arbeiderparti 

Redaksjonskomiteen si innstilling for 

arbeidslivspolitikk, forslaget på linje 69 "Innføre 

krav om tilfredsstillende garderobefasilitetar for 

alle" 

Dette forslaget meiner eg allereie er ivaretatt i 

Arbeidsplassforskriften, eg meiner derfor at 

forslaget er unødvendig og bør strykast frå 

framlegget. 

Ruben Håvik Øygarden 

Arbeiderparti 

Spelemidlar 

Linje 609-616 består(halve linje 616 består.) 

Endring på linje 616, 617 og 618 byttes ut med 

følgende: 

 

"Vestland arbeiderparti foreslår i likhet med 

partiprogrammet nasjonalt, nemlig å fortsette 

arbeidet med å ta ned etterslepet på idrettsanlegg, 

og jobbe for at idretten har forutsigbare 

rammevilkår som stimulerer til nybygging og gi 

full og regelstyrt momskompensasjon til klubber 

som bygger anlegg. 

Vestland Arbeiderparti ber regjeringen (vurdere å) 

innføre en rentekompensasjonsordning for bygging 

av idrettsanlegg. Handlingsrommet til kommunar 

og fylkeskommunar har blitt mindre og desto 

Sandrino 

Arenas 

Arbeiderpartiet i 

Bergen 
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viktigere er det med ordninger som garanterer 

fortgang for kostnadskrevende anlegg som for 

eksempel is og svømmeanlegg. Vestland 

arbeiderparti foreslår at større kostnadskrevende 

anlegg kan komme på en søkbar ordning som igjen 

sikrer at hele køen til spillemiddelordningen 

samlet sett går ned." 

Legge til kullepunkt "Fjerne skolepenger for 

studenter utenfor EU/EØS i høyere utdanning" i 

UX - Skulepolitikk, høgare utdanning og forsking 

på linje 1449. 

Ole Svendsen Arbeiderpartiet i 

Bergen 

Forslag 119. 

Vestland Ap vil prioritere vern om landskap, 

naturmangfold og friluftsliv høgt, og seier NEI til 

utbygging av vindkraftanlegg. 

Marit Bjånes 

Bjørneklett 

Masfjorden 

Arbeiderparti 

Stryke linje 843 og 847 Per Jarle 

Kosior 

Valvatne 

Stord 

Arbeiderparti 

Legge til kulepunkt på linje 678: 

 

- At Norge skal innføre moratorium på utvinning 

av havbunnsmineraler til man har mer kunnskap 

om konsekvensene av gruvedrift på havbunnen 

- Mineraler og metaller som trengs i den grønne 

omstillingen må primært hentes gjennom sirkulær 

økonomiske løsninger hvor redusert forbruk, nye 

teknologier og gjenbruk er sentrale elementer 

Noah 

Sellevoll 

Vestland AUF 

Legge til kulepunkt på linje 1508: 

- Innføre gratis idrettstilbud for alle unge 

- Innføre gratis pensumbøker på norske 

universiteter 

Noah 

Sellevoll 

Vestland AUF 

 

SAK 7     ÅRSMELDING 2024 

  
 Dirigenten  la frem årsmeldingen fra styret. 

 

Vedtak:  Årsmeldingen for 2024 godkjent.  Kontrollkomiteen sin beretning tatt til 

orientering.  

 

SAK 8 ENDRING AV VEDTEKTER 

 

Det var ikke fremmet noen forslag om vedtektsendring, så saken utgikk. 

                     

 

SAK 9 REGNSKAP 2024 

 BUDSJETT 2025 
 

Revisjonsrapport fra revisor, Roger Sleire, ble referert. 

Kontrollkomiteen sin beretning tatt til orientering.  

 

Vedtak: Regnskap for 2024 godkjent, forslag til budsjett for 2025 tatt til orientering. 
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SAK 10  REDAKSJONSKOMITEEN SINE INNSTILLINGER 

  
Det var nå 139 stemmeberettigede på årsmøtet. 

 

Siri Sandvik la frem innstillingen fra redaksjonskomiteen.    

Innstillingen hadde 3 dissenser. 

Siri Sandvik redegjorde for flertallet vedr. hyttefelt linje 847. 

Noah Sellevoll redegjorde for mindretallet vedr. hyttefelt linje 847. 

Siri Sandvik redegjorde for flertallet vedr havbruksmineraler linje 1068. 

Benjamin Jakobsen redegjorde for mindretallet vedr. havbruksmineraler linje 1068. 

Even Sørland redegjorde for flertallet vedr. arveavgift linje 1326. 

Anette Stegegjerdet redegjorde for mindretallet vedr. arveavgift linje 1326. 

 

Ordet hadde: Laila Oppedal, Ove Farsund, Michael Iversen, Marit Bjørneklett 

 

Laila Oppedal opprettholdt forslag 112. 

Ove Farsund opprettholdt forslag 34. 

Marit Bjørneklett opprettholdt forslag 119. 

 

Michael Iversen ba om at det blir stemt over punktet på linje 851-852, før en vedtar uttale 

nr. 11. 

 

Forslag redaksjonskomiteen foreslår å vedta utan endringar:  

12, 44, 56, 81, 99, 205 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag redaksjonskomiteen meiner er helt eller delvis ivaretatt:  

4, 6, 7, 9, 10, 11, 13, 14, 15, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 

33, 35, 36, 37, 39, 40, 42, 43, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 54, 55, 57, 58, 59, 61, 

62, 63, 64, 65, 66, 67, 68, 69, 70,71,73,74, 76, 77, 78, 79, 80, 83, 84, 85, 86, 87, 88, 89, 

90, 91, 93, 94, 95, 96, 97, 98, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 

112, 114, 115, 116, 117, 118, 120, 121, 122, 123, 124, 125, 126, 127, 128, 130, 131, 

132, 133, 134, 135, 136, 137, 138, 139, 140, 141, 142, 143, 144, 147, 148, 149, 150, 

151, 152, 153, 154, 155, 156, 157, 158, 160, 161, 164, 165, 166, 168, 169, 170, 174, 

175, 178, 181, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189, 190, 191, 195, 196, 197 , 200, 

201, 202, 203, 206, 208, 209, 210, 211, 212, 213, 214, 216, 217, 219, 220, 221 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag redaksjonskomiteen vil foreslå å avvise:  

34, 38, 41, 92, 100, 119, 176, 207 

 

Ove Farsund opprettholdt forslag 34. 

 

Marit Bjånes Bjørneklett foreslo: 

Forslag 119: Vestland Ap vil prioritere vern om landskap, naturmangfold og friluftsliv 

høgt, og seier NEI til utbygging av vindkraftanlegg. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt for forslag 38, 41, 92, 119, 176 og 

207. 

 

 

Forslag redaksjonskomiteen vil oversende stortingsgruppa:  

2, 5, 8, 113, 75 (+relevante departement), 82(+relevante departement) 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Forslag redaksjonskomiteen vil oversende fylkestingsgruppa:  

215 



 7 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

Forslag redaksjonskomiteen ikkje endå har tatt stilling til:  

99, 114, 115 

Vedtak: 

 

 

 

Redaksjonskomiteen foreslo følgende uttalelser: 

 

U1 – Arbeidslivspolitikk 
 

Eva Steigen foreslo: 

Endringsforslag linje 57 og 58. Fra eksisterende tekst til nye kulepunkt:  

* Sikre bedre implementering av NAVs rutiner og retningslinjer for oppfølging av 

sykemeldte. Dette gir en systematisering av sykefraværsarbeidet. 

* Jobbe for at det i større grad benyttes egenmeldingsdager før sykemelding; gjerne i 

samarbeid med fastleger. 

 

Ruben Håvik foreslo: 

Redaksjonskomiteen si innstilling for arbeidslivspolitikk, forslaget på linje 69 "Innføre 

krav om tilfredsstillende garderobefasilitetar for alle" 

Dette forslaget meiner eg allereie er ivaretatt i Arbeidsplassforskriften, eg meiner derfor 

at forslaget er unødvendig og bør strykast frå framlegget. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: 

Redaksjonskomiteen innstiller på at eksisterende kulepunkter på linje 57 og 58 blir 

stående, og at følgende tas inn som et ekstra kulepunkt: - Jobbe for at det i større grad 

benyttes egenmeldingsdager før sykemelding; gjerne i samarbeid med fastleger. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt med endringsforslag fra Ruben Håvik. 

Forlslag fra Eva Steigen og Ruben Håvik falt. 

 

 

U2 – Bustadpolitikk 
 

Line F. Storum foreslo: 

Endre kulepunkt linje 100 til "Auke rammer og tilskotsordningar som på enklare vis 

bidreg til at private kan gjennomføre gode energi og klimatiltak i eigen bustad." 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Line F. Storum falt. 

 

 

U3 – Digitalisering for alle 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U4 – En rettferdig asyl- og flyktningspolitikk 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U5 – Energipolitikk 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 



 8 

U6 – Forsvar og beredskap 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U7 – Helsepolitisk uttale 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U8 – Idrett og kultur 
 

Sandrino Arenas foreslo: 

Spelemidlar Linje 609-616 består(halve linje 616 består.) 

Endring på linje 616, 617 og 618 byttes ut med følgende: 

"Vestland arbeiderparti foreslår i likhet med partiprogrammet nasjonalt, nemlig å fortsette 

arbeidet med å ta ned etterslepet på idrettsanlegg, og jobbe for at idretten har forutsigbare 

rammevilkår som stimulerer til nybygging og gi full og regelstyrt momskompensasjon til 

klubber som bygger anlegg. 

Vestland Arbeiderparti ber regjeringen (vurdere å) innføre en rentekompensasjonsordning 

for bygging av idrettsanlegg. Handlingsrommet til kommunar og fylkeskommunar har 

blitt mindre og desto viktigere er det med ordninger som garanterer fortgang for 

kostnadskrevende anlegg som for eksempel is og svømmeanlegg. Vestland arbeiderparti 

foreslår at større kostnadskrevende anlegg kan komme på en søkbar ordning som igjen 

sikrer at hele køen til spillemiddelordningen samlet sett går ned." 

 

Sandrino Arenas foreslo: 

Forslag 86 i innkomne forslag som er oversendt redkom: UX Idrett og kultur 578: 

Vestland arbeiderparti foreslår i likhet med partiprogrammet nasjonalt, nemlig å fortsette 

arbeidet med å ta ned etterslepet på idrettsanlegg, og jobbe for at idretten har forutsigbare 

rammevilkår som stimulerer til nybygging og gi full og regelstyrt momskompensasjon til 

klubber som bygger anlegg. 

Linje 3479, 3480 og 3481 fra partiprogrammet.  

Vestland Arbeiderparti ber regjeringen (vurdere å) innføre en rentekompensasjonsordning 

for bygging av idrettsanlegg. Handlingsrommet til kommunar og fylkeskommunar har 

blitt mindre og desto viktigere er det med ordninger som garanterer fortgang for 

kostnadskrevende anlegg som for eksempel is og svømmeanlegg. Vestland arbeiderparti 

foreslår at større kostnadskrevende anlegg kan komme på en søkbar ordning som igjen 

sikrer at hele køen til spillemiddelordningen samlet sett går ned. 

 

Noah Sellevoll foreslo: 

Nytt kulepunkt på linje 638: 

Innføre gratis idrettstilbud for alle unge. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Sandrino Arenas og Noah 

Sellevoll falt.  

 

 

U9 – Internasjonal uttale: Handling for solidaritet og internasjonal rett 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U10 – Justis 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U11 – Klima og natur 
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Per Jarle Kosior Valvatne foreslo: 

Stryke linje 843 og 847 

 

Espen Cornell Jacobsen foreslo: 

Linje 846: Oppretta ein kommunal og fylkeskommunal tilskuddsordning, for rydding av 

natur og strandrydding for plast og søppel. 

 

Michael Iversen foreslo: 

Slette linje 847, forby utbygging av nye hyttefelt 

 

Vedtak:  

Dissens: Flertallet ønsket å stryke punktet på linje 847. 

Flertallet: Siri, Nils Petter, Kamilla, Per Harald, Karianne, Anette, Siri og Benjamin. 

Mindretall: Inger Christin, Noah, Even, Richard, Fauzia 

Redaksjonskomiteens flertallsinnstilling vedtatt. Forslag fra Espen Cornelll Jacobsen og 

Per Jarle Kosior Valvatne falt. 

 

 

U12 – Kommunal og distrikt 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U13 – Næringsliv 
 

Noah Sellevoll foreslo: 

Legge til kulepunkt på linje 1065: 

- At Norge skal innføre moratorium på utvinning av havbunnsmineraler til man har mer 

kunnskap om konsekvensene av gruvedrift på havbunnen 

- Mineraler og metaller som trengs i den grønne omstillingen må primært hentes gjennom 

sirkulær økonomiske løsninger hvor redusert forbruk, nye teknologier og gjenbruk er 

sentrale elementer 

 

Vedtak: Dissens kulepunkt på linje 1065-1068: 

Komiteens fleirtal (Siri, Nils, Kamilla, Per Harald, Karianne, Anette): - Avvente 

oppstart med gruvedrift på havbotnen fram til vi har eit tilstrekkeleg kunnskapsgrunnlag 

til å evaluera effektane av ein slik industri på miljø og biomangfald i hava. 

teknologier og gjenbruk er sentrale elementer  

Komiteens mindretal (Noah, Even, Richard, Fauzia, Inger Christin, Benjamin): - At 

Norge skal innføre moratorium på utvinning av havbunnsmineraler til man har mer 

kunnskap om konsekvensene av gruvedrift på havbunnen - Mineraler og metaller som 

trengs i den grønne omstillingen må primært hentes gjennom sirkulær økonomiske 

løsninger hvor redusert forbruk, nye teknologier og gjenbruk er sentrale elementer 

 

Flertallsinnstillingen ble satt opp mot første punkt i mindretallsinnstillingen. 

Flertallsinnstillingen vedatt. Deretter ble det stemt over andre punkt i 

mindretallsinnstillingen. Dette punktet ble vedtatt. 

 

 

U14 – Oppvekst 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

 

U15 – Samferdsel og infrastruktur 
 

Line Furubotn Storum foreslo: 

Linjenummer 1149 - endre til "Å prioritere liv og helse først" 
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Line Furubotn Storum foreslo: 

Linje 1154 Nytt kulepunkt "Klima og natur må vega svært tungt i bygging av alle 

samferdselsprosjekt" 

 

Line Furubotn Storum foreslo: 

Linje 1154 Nytt kulepunkt "Prioritere veivedlikehald og opprustning av eksisterande 

vegnett" 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. Forslag fra Line Furubotn Storum 

falt. 

 

 

U16 – Skatt og avgift 
 

Dissens om arveavgift:  

Komiteens fleirtal ((Barane, Hussain-Wiik, Jakobsen, Johansen, Karlsen, Sellevoll, 

Storevik, Sørland) ønsker å legge til følgande setning på slutten av den reviderte 

brødteksten; Det kan vurderast ei kompenserande arveavgift (generasjonsskatt) med 

progressiv utforming og eit høgt botnfrådrag.  

Komiteens mindretal (Norberg, Sandvik, Støyva, Torvanger) vil ikkje ta inn setninga 

om arveavgift. 

 

Vedtak: Uttalelsen vedtatt med redaksjonskomiteens mindretalls innstilling.  

 

 

U17 – Skulepolitikk, høgare utdanning og forskning 
 

Ole Svendsen foreslo: 

Legge til kulepunkt "Fjerne skolepenger for studenter utenfor EU/EØS i høyere 

utdanning" i UX - Skulepolitikk, høgare utdanning og forsking på linje 1449. 

 

Inga Margrethe Fagerbakke foreslo: 

Endre tekst på linje 1463 og 1464 - stryke "de veletablerte" 

 

Noah Sellevoll foreslo: 

Legge til kulepunkt på linje 1508: 

- Innføre gratis idrettstilbud for alle unge 

- Innføre gratis pensumbøker på norske universiteter 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt med endring frå Inga Margrethe 

Fagerbakke. Forslag frå Ole Svendsen og Noah Sellevoll falt. 

 

 

U18 – Vald i nære relasjonar 
 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

SAK 11 VALG I FØLGE VEDTEKTENE 

 

Valgkomiteens leder, Torgeir Toppe, redegjorde for valgkomiteens arbeid og la frem 

innstillingen. 

 

Leiar Torgeir Næss Kvam 

Nestleiar Siri Sandvik Stad 

Nestleiar Benjamin Jakobsen Askøy 

Medlemsansvarleg  Marianne S. Bjorøy Øygarden 
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Leiar kvinnenettverket  Linn Therese Erve Sveio 

Styremedlem Line Berggren Jacobsen Bergen 

Styremedlem Christian Sønstlien Årdal 

Styremedlem Anne Kristin Førde Bremanger 

Styremedlem Inge Degnepoll Bergen 

Styremedlem Helge Robert Midtbø Sunnfjord 

Styremedlem Lisa Johnsen Lunde Vaksdal 

AUF v/leder  

 

Vedtak: Enstemmig valgt. 

 

Vara Oda Medhus Eidfjord/AUF 

Vara Odd Atle Stegegjerdet Luster 

Vara Gaute Epland Stord 

Vara Eva Steigen Bergen 

      

Vedtak: Enstemmig valgt. 

 

 

Landsstyret:   

 Medlem Vara 

    

Hordaland Torgeir Næss Benjamin Jakobsen 

Hordaland Line Berggren Jakobsen Linn Therese Erve 

Sogn og Fjordane Siri Sandvik Anne Kristin Førde 

Sogn og Fjordane Christian Sønstlien Helge Robert Midtbø 

   

Vedtak: Enstemmig valgt. 

 

 

Arbeidsutvalg (AU): 

 

Leder 

1 nestleder 

2 nestleder 

Medlem  Konstitueres fra styret 

Medlem  Konstitueres fra styret 

 

Styret konstituerer de andre medlemmene i AU. 

 

 

Kontrollkomite: 

 

Leder Siv Aspeseter Årdal 

Nestleder Arne Jæger Bergen 

Medlem Viggo Furubotn Bjørnafjorden 

Vara Lise Rørvik Kvinnherad 

Vara Geir Arne Kvam Luster 

 

Vedtak: Enstemmig valgt. 
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Landsmøtedelegater: 

 

1. Lubna Jaffery, Bergen  

2. Rune Bakervik, Bergen  

3. Alexandra Sørensen, Bergen  

4. Even Sørland, Bergen  

5. Helena Haldorsen, Bergen  

6. Richard Storevik, Bergen  

7. Linn Kristin Langley-Rasmussen, Bergen  

8. Christoffer Heggholmen, Bergen  

9. June Gruer, Bergen  

10. Espen Edvardsen, Bergen  

11. Stian Davies, Askøy  

12. Linn Therese Erve, Sveio  

13. Noah Sellevoll, AUF/Bergen  

14. Rebekka Bjelkarøy Moldøen, Øygarden  

15. Roald Aga Haug, Ullensvang  

16. Thea Vaage, Kvinnherad  

17. Ulvar Akselsen, Stord  

18. Kamilla Bjerkholdt Karlsen, Fedje  

19. Michal Iversen, Kvam  

20. Lisa Lunde, Vaksdal  

21. Torbjørn Vereide, Sunnfjord  

22. Anette Stegegjerdet Nordberg, Luster  

23. Roy Egil Stadheim, Vik  

24. Sandra Tenud, Gloppen 

25. Reidar F Nordhaug, AUF/Sunnfjord  

26. Kristin Sagerøy Råsberg, Høyanger  

27. Hans-Petter Gilleshammer, Stad  

28. Anne Kristin Førde, Bremanger  

29. Leif Erik Senneset, Bremanger  

30. Sara Marie Horsevik, Sunnfjord  

31. Atle Rasmussen, Bergen 

 

Vedtak: Enstemmig valgt. 

 

 

Vara menn: 

 

1. Inge Degnepoll, Bergen  

2. Per Harald Johansen, Kvinnherad  

3. Leif Jarle Espedal, Fjaler  

4. Geir Steinar Dale, Bergen  

5. Helge Robert Midtbø, Sunnfjord  

6. Espen Cornell, Øygarden  

7. Stig Ove Ølvheim, Sogndal  

8. Erlend Hanstveit, Bergen  

9. Pål Adrian Ryen, Alver  

10. Christian Sønstelien, Årdal  

11. Ove Farsund, Sunnfjord  

12. Per Rune Henriksen, Bergen  

13. Andreas Grundhede, Etne  

14. Henrik Jorem, Bergen  

15. Ole Anders Brekkhus, Vaksdal  

16. Benjamin Jakobsen, Askøy 

 

Vedtak: Enstemmig valgt. 
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Vara kvinner: 

 

1. Frida Selvik, AUF/Kinn 

2. Trine Lindborg, Bjørnafjorden  

3. Fauzia Hussain-Wiik, Bergen  

4. Doris Christensen, Kinn  

5. Benedicte Krag, Voss  

6. Kathrine Dahle, Bergen  

7. Judith Kvåle, Stad  

8. Kine B Dale, Bergen  

9. Nina Bognøy, Alver  

10. Eva Steigen, Bergen  

11. Ingen Kristin Hystad Barane, Stord  

12. May Linn Osland, Gulen  

13. Lillian Vangberg, Bergen  

14. Anne Kauppi, Årdal  

15. Vigdis Ravnøy, Bergen  

16. Marie Helene Brandsdal, Årdal  

17. Linda Merkesdal, Voss 

 

Vedtak: Enstemmig valgt. 

 

 

 

Styrets innstilling på valgkomite 2025: 

 

Representant Vararepresentant 

Morten Skrasbø, Årdal – leder Ola Teigen, Kinn 

Torill Torsvik Størkersen, Masfjorden - nestleder Anne Kauppi, Årdal 

Thea Vaage, Kvinnherad Helena Haldorsen, Bergen 

Even Sørland, Bergen Christoffer Heggholmen, Bergen 

Frida Selvik, AUF Sigurd Aakre, AUF 

Svein Tore Heltene, Luster Tord Veland Erichsen, Austrheim 

Per Jarle Valvatne, Stord Helge Steinum, Bjørnafjorden 

 

Vedtak: Styrets innstilling på valgkomite for 2026 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 12 AVSLUTNING 

 

Avgått leder, Marte Mjøs Persen, overrakte klubben til ny leder.  

Torgeir Næss takket for tilliten og takket Marte for den gode jobben hun hadde gjort for 

Vestland Arbeiderparti. 

Benjamin Jakobsen og Siri Sandvik overrakte Marte Mjøs Persen en gave. 

Møtet ble avsluttet med å synge Internasjonalen.   

 

Møtet var slutt kl. 13:50. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inge Degnepoll Elisabeth Refvik 

Sekretær sekretær 


